
1. Proszę o przedstawienie informacji w temacie DK 50 i południowej obwodnicy 

Stanisławowa. 

2. Czy jest przewidziany ciąg pieszo -rowerowy w ciągu drogi 637 na odcinku Pustelnik- 

Stanisławów. Jeśli nie to komu zawdzięczamy jego  brak.  

Prosiłbym o precyzyjne odpowiedzi. Pan Przewodniczący nie odpowiedział na pytanie do 

którego radnego mogę się zwracać w temacie stanu dróg w Zalesiu, Małym Stanisławowie i 

Suchowiźnie. 

Z poważaniem  

  

 


